

城巴風暴期間特別服務通告 (發布：9 月 23 日 1800)

八號熱帶氣旋警告信號現正生效，城巴風暴期間服務安排如下：

除 S1、B3X 及 B7 號線(只提供粉嶺站不停中途站直接往返香園圍口岸的服務)於日間提供有限度服務外，城巴所有日間路線現時暫停服務。

當天文台宣布懸掛九號烈風或暴風風力增強信號或以上信號時，城巴所有路線將暫停服務，直至另行通知。

此外，「觀光城巴」開篷觀光巴士路線於周二及周三暫停服務。

城巴將密切留意颱風動向及路面狀況，公佈最新服務安排。顧客請留意城巴流動應用程式或 Facebook 專頁了解最新資訊。

Citybus Special Service Announcement (Issued at 1800, 23 SEPT)

The Tropical Cyclone Warning Signal No.8 is in force, Citybus special service arrangements are as follows:

Except for Routes S1, B3X and B7 (offering non-stop trips between Fanling Station and Heung Yuen Wai port only) providing limited level of service, all daytime routes of Citybus have suspended services.

When the No. 9 Gale or Storm Signal, or a higher signal, is hoisted by the Hong Kong Observatory, all Citybus routes will suspend service until further notice.

Additionally, the "Hong Kong City Sightseeing" open-top tours will be suspended on Tuesday and Wednesday.

Citybus will continuously monitor typhoon activity and road conditions to facilitate timely service updates. Customers are advised to stay tuned to the Citybus mobile app or Facebook page for the latest information.

— 完 End —